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Obchvat Všechrom 
Ve Všechromském zpravodaji č. 14 jsme vás informovali o situaci kolem plánovaného obchvatu Všechrom na 

silnici č. II/107 a o nesouladu územního plánu obce Strančice s územním plánem Pražského regionu v této otázce. 
Podařilo se nám však zjistit, že Krajský úřad vzhledem k současné neúměrné zátěži Všechrom zejména nákladní 
dopravou pracuje i přes tento nesoulad na přípravě obchvatu tak, jak 
ho má ve svém územním plánu obec, tzn. napojením na silnici pod 
viadukt u Svojšovic. V současné době se pracuje na projektu pro 
územní řízení. Tím by mělo dojít v příštích letech k výraznému omezení 
dopravní zátěže části Všechrom. Konečné řešení, tj. vedení obchvatu 
rovně novým přemostěním přes trať a napojením na křižovatku u sila, 
zůstane zatím jen „na papíře“ (v územních plánech) kvůli nedostatku 
financí. Výhledově by však i tato varianta měla být Středočeským 
krajem vybudována a nákladní doprava by měla být svedena i mimo 
Svojšovice. 

V pondělí 10.12. proběhlo v této věci jednání na OÚ ve Strančicích 
svolané projektantem stavby, ke kterému jsem byl přizván. Řešilo se 
především křížení obchvatu s vlečkou, s cyklostezkou, umístění 
zastávek a návaznost na budoucí řešení obchvatu. Vzhledem k tomu, 
že se na jednání nedostavil nikdo za investora (Středočeský kraj), 
nemohl být na jednání učiněn žádný závěr. Projektant stavby však 
přislíbil, že s obcí bude při přípravě stavby nadále spolupracovat. (PS) 

             Navržená trasa obchvatu 
Cyklostezka 
Na veřejném zasedání zastupitelstva dne 10.12. byl našimi zastupiteli schválen k dalšímu projednání pouze 

jediný požadavek na změnu územního plánu vznesený v souvislosti s výstavbou stezky Strančice – Všechromy. 
Jedná se o pozemek nad vlečkou až naproti cestě na hřbitov, který bude v budoucnu kromě stezky dotčen také 
stavbou obchvatu. Zde by měla být umožněna výstavba malých provozoven typu administrativa, obchody, 
ubytování či lehká nerušící výroba, respektujících svým vzhledem charakter venkovské zástavby. Ostatní žádosti, 
jejichž přijetí bylo předjednáno osadním výborem s žadateli jako podmínka pro udělení souhlasu se stavbou stezky, 
byly zamítnuty. Jedná se o část území podél silnice na Strančice v úseku od liniové zeleně (mezi dvěma zatáčkami) 
k bývalé „panelce“. Paní Dvořáková však ve veřejné rozpravě 
uvedla, že tyto návrhy mohou být po konzultaci se 
zpracovatelem územního plánu ještě znovu projednány. 

Pokud by nedošlo k jejich schválení zastupitelstvem 
v rámci přípravy územního plánu, nemůže obec začít se 
stavbou dříve, než bude dokončen územní plán, kde bude tato 
stavba uvedena již jako veřejně prospěšná, a na základě toho 
může být provedeno vyvlastnění předmětných pozemků. 
Kromě sporů, které by tento postup jistě vyvolal, a možných 
žalob ze strany současných vlastníků těchto pozemků, by se 
příprava stavby stezky pozdržela nejméně o další 3 – 4 roky. 
Proto doufáme, že zvítězí zdravý rozum a určitá vstřícnost 
zastupitelů vůči těmto požadavkům. (PS) 

Dětské hřiště 
Připomínáme všem obyvatelům Všechrom, zejména rodičům malých dětí a nastávajícím rodičům, že jsme 

vyhlásili soutěž na návrh dětského hřiště na návsi. Úkolem je navrhnout uspořádání hřiště na ploše před 
hasičárnou. Zatím je k dispozici pouze jeden návrh a to můj vlastní. Pro skutečně nejlepší využití plochy je však 
potřeba více návrhů a nápadů, ze kterých je možné čerpat inspiraci pro konečné řešení. Hřiště bude sloužit všem 
dětem, proto by se měli jejich rodiče zapojit včas a využít možnost ovlivnit budoucí podobu hřiště. (PS) 

Rozpočet obce na rok 2008 
Osadní výbor podal na obecní úřad žádost o zařazení některých akcí do rozpočtu obce na rok 2008. V žádosti 

bylo uvedeno zakoupení zrcadla na přejezd vlečky, příspěvek na vybudování dětského hřiště, protažení stávajícího 
chodníku od křižovatky k Jandovým a vybudování nového chodníku od zrcadla k vjezdu do nové zástavby na 
severu Všechrom. Doufáme, že zastupitelstvo obce naše návrhy akceptuje a žádosti vyhoví. Pokud by se nám 
podařilo sehnat např. na dětské hřiště nějaký sponzorský dar, mohli bychom část nákladů hradit touto formou. (PS) 



Stavební úpravy hasičárny 
Vestavba toalet v hasičárně pokračuje, kromě studny, žumpy a propojovacího schodiště mezi místnostmi 

v přízemí je hotová vodovodní i kanalizační přípojka, jsou vyzděny příčky nových toalet a máme přemístěný kotel 
včetně jeho napojení do otopné soustavy. Veškerý materiál pro stavbu už máme nakoupený. V současné době 
začínáme pracovat na vnitřních rozvodech (kanalizace, voda, elektro). (PS) 

   

Oslava Silvestra 
Stejně jako v loňském roce se i letos bude v hasičárně konat oslava Silvestra a příchodu nového roku. Základní 

občerstvení bude opět zajištěno, drobné chuťovky či šampus na půlnoční přípitek budou přínosem. O zábavu se 
jako obvykle musíme postarat vlastními silami, pro kapelu není v podkroví hasičárny místo. Přehrávač CD bude 
zajištěn, takže si můžete donést hudbu podle svého vkusu. Po zkušenostech z dosud konaných akcí však nemáme 
z nudy nejmenší obavy… (PS) 

Společenská rubrika 
Všechromy mají opět nový přírůstek, je jím Veronika Ptáková, která se narodila ve středu 14.11. manželům 

Ptákovým z č.p. 15 (u hasičárny). Vítáme Verunku mezi námi a přejeme jí i jejím rodičům hodně zdraví a štěstí. 

Stavba haly firmy HL-systém 
Ve čtvrtek 6.12. proběhlo místní šetření ve věci kolaudace haly firmy HL-systém ve Všechromech (u silnice na 

Otice). Vedoucí stavebního úřadu Mnichovice šetření po několika minutách ukončila a to z několika důvodů. Jednak 
bylo zjištěno, že firma objekt v rozporu se zákonem již užívá, dále bylo konstatováno, že stav okolí stavby 
neumožňuje její užívání (nejsou dokončeny zpevněné plochy pro pohyb a parkování vozidel), část zeminy 
z výkopových prací byla navezena podél obecní cesty bez příslušného povolení a bez souhlasu vlastníka, bez 
vědomí obce byl odstraněn sloup veřejného osvětlení před pozemkem stavby a přilehlá komunikace je silně 
znečištěna (pro pěší téměř neschůdná). Vedoucí stavebního úřadu oznámila investorovi, že mu za zmíněné 
prohřešky uloží příslušné sankce a pan starosta nás během šetření informoval, že rada obce bude jednat o uložení 
pokuty za neoprávněné užívání veřejného prostranství (násyp podél cesty, znečištění komunikace). Věříme, že tyto 
kroky povedou ke změně přístupu investora i stavební firmy a zlepšení neutěšeného stavu okolí této stavby. (PS) 

Problémy s odpadky 
Naši část obce, zejména kolem návsi, trápí stále problémy se všudypřítomnými odpadky. Popelnice ubytovny 

na návsi už byly přemístěny do dvora, za což bych chtěl poděkovat provozovateli ubytovny p. Chovancovi, 
kontejnery na tříděný odpad u hasičárny jsou však pravidelně přeplněné a kolem se povaluje spousta odpadků, 
které vítr rozhání po celé obci. Chtěl bych touto cestou upozornit zejména firmy v obci, že kontejnery jsou 
určeny výhradně pro tříděný odpad z domácností a je zakázáno ukládat do nich odpady vzniklé při 
podnikání. Podle zákona je každý podnikatel produkující odpad povinen zajistit jeho likvidaci nezávisle na odpadech 
z domácností (smlouvou se svozovou firmou či vlastním odvozem do sběrného dvora). 

Pro občany Všechrom jsme na zeď hasičárny nainstalovali lis na PET láhve, kterým mohou (pokud tak nečiní 
doma) slisovat rychle, účinně a bez námahy PET láhve ukládané do kontejneru. Větší množství tříděného odpadu 
lze výjimečně ukládat vedle kontejneru, avšak řádně svázané např. v pytlích. Žádáme proto opět všechny, kteří 
třídí odpad a kontejnery využívají, aby brali ohledy i na ostatní obyvatele Všechrom a neplnili kontejnery pytli 
„plnými vzduchu“ a udržovali kolem pořádek. Nežijeme v socialismu a vzhled našich obcí je vizitkou i ostudou nás 
všech. (PS) 

 
Změna jízdních řádů!!! 
Od 9.12. platí nové jízdní řády vlaků i autobusů!!! Bližší informace na OÚ nebo www.strancice.cz.  
 
Za Osadní výbor Všechrom Ing. Pavel Soukup (PS), Ing. Jitka Žemličková (JŽ), Karel Semerák a Růžena 

Tintěrová. 


